



Asia
Society Southern
California



EMASIA

Entertainment & Media in Asia



Stuart Ford
Chief Executive Officer
IM Global

Stuart Ford founded IM Global in 2007. The company has financed and/or produced over 30 Hollywood feature films deploying more than \$500 million in production capital, establishing itself as one of the most prolific film financiers outside of the major studios. Its forthcoming films include Mel Gibson's **Hacksaw Ridge**, Martin Scorsese's **Silence** and **The Circle**, starring Tom Hanks and Emma Watson. IM Global also controls a library of more than 300 films and has handled international rights and sales of big-budget Chinese titles, including Huayi Brothers' **When Larry Met Mary** and **Mr. Six**, Stephen Chow's **The Mermaid**, and Wuershan's **Mojin: The Lost Legend**. IM Global, its majority shareholder Tang Media Partners, and Internet giant Tencent this year formed IM Global Television, a joint venture to produce, finance and distribute high-quality scripted dramas for the Chinese and international markets. Its TV slate includes projects with Johnny Depp, Kevin Spacey and M. Night Shyamalan.

Stuart Ford
首席执行官
IM Global

Stuart Ford 在 2007 年创立了 IM Global。迄今为止该公司已投资、制作了超过 30 部好莱坞电影，调配超过 5 亿美元的拍摄资金，成为除几大制片厂之外最多产的电影融资者。公司即将面世的作品包括梅尔·吉布森的《钢铁英雄》，马丁·斯科塞斯的《沉默》以及汤姆·汉克斯和艾玛·沃森主演的《圆圈》。IM Global 同时还掌管一间拥有超过 300 部电影的影片库，并负责许多中国大片的国际版权和销售，包括华谊兄弟的《陆垚知马俐》和《老炮儿》、周星驰的《美人鱼》和乌尔善的《寻龙诀》。今年 IM Global、它最大的控股方唐媒体伙伴与互联网巨头腾讯共同组建了合资企业 IM Global Television，在中国和国际市场制作、融资和发行高质量的电视剧，目前已有包括与约翰尼·德普、凯文·斯派西和奈特·沙马兰合作的项目。